
Referat til studenthovedstadsmøte 

 

Sted:  Villa Eika 

Tid:  30.08.2023 kl. 1600-1800. 

 

Innkalt til møtet: 

Leder av Velferdstinget i Oslo og Akershus, Karl Magnus NCD Nyeng 

Leder av Studentparlamentet ved UiO, Elisabeth Hoksmo Olsen  

Leder av Studentparlamentet ved OsloMet, Henriette Bøe  

BI Studentorganisasjon, Carl William Nordby  

Leder av Studentunionen Kristiania Oslo, Adrian Stieng 

Representant fra Studentrådet ved PHS, Ukjent  

Leder av Det Norske Studentersamfund, Petter Sæterøy 

Leder av Kjellerpubnettverket på UiO, Christina Eide  

Representant fra OSI, ukjent 

Leder av SiOs hovedstyre, Stine Johannessen 

Studentlivskoordinator på OsloMet, Hedda Eline Rand  

Rådet for de mindre, Niklas Frogner 

Rådet for de mindre, Yosef Ihdego 

 

Observatør, Oliwia Skowron, samarbeidsansvarlig i Velferdstinget og på vegne av Rådet for de mindre 

 

Tilstede på møtet: 

Leder av Velferdstinget i Oslo og Akershus, Karl Magnus NCD Nyeng 

Leder av Studentparlamentet ved UiO, Elisabeth Hoksmo Olsen 

Leder av Studentparlamentet ved OsloMet, Henriette Bøe 

Leder av Studentunionen ved Høyskolen Kristiania, Adrian Stieng 

BI Studentorganisasjon, Carl William Nordby 

Leder av Det Norske Studentersamfund, Petter Sæterøy 

Leder av SiOs hovedstyre, Stine Johannessen 

Leder av Kjellerpubnettverket på UiO, Christina Eide 

Representant fra OSI: Fritjof Hûbert   

Observatør, Oliwia Skowron, Samarbeidsansvarlig i Velferdstinget og på vegne av Rådet for de mindre 

 

 

1) Valg av møteleder og referent 

a) Godkjent møteleder: Karl Magnus NCD Nyeng 

b) Godkjent referent: Henriette Seim  

 

2) Godkjenning av innkalling og dagsorden  

Forslag til vedtak: Innkalling og dagsorden godkjennes. 

Vedtatt 

3) Bli kjent-runde 

Det er en del nye i Studenthovedstaden. Vi tar derfor en runde rundt bordet for å bli litt bedre 

kjent med hverandre. 

 

4) Orienteringsrunde og erfaringsutveksling 

Hva har skjedd hos dere? Har studiestart gått bra? Har dere noen spennende planer framover? 

 

Referat:  

Kjellerpubnettverket på UiO: studiestart og pub til pub, skal evaluere neste uke. Foreløpig god 

respons.  



OSI: Begynt å ta seg opp etter ferie, august: skreve søknad til VT og tildelingene. Komt mye nye 

studenter, har allerede mange studenter. Mangel på arealer for å kunne slippe inn flere. Rundt 

1000 studenter som ønsker å bli med, men som ikke får plass. Selv med oppgradert 

kunstgressbanen.  

DNS: Studentfestivalen gikk bra, mye folk. Ellers; faste arrangementer går bra, mye nye 

medlemmer i foreninger. Jobber med søknad til tildeling. Kjelleren har vannproblemer – 

Eiendomsavdelingen er ikke interessert i å gjøre noe. Flere arrangementer om valg.  

BISO: Fadderullan var vellykket, utsolgt konserter. Driver med rekruttering, økning i antall som 

ønsker å engasjere seg. Hadde workshop på mandag, 130 personer som kom.  

SiO: Studiestart, fått et nytt lærested gjennom sommeren; i dialog med dem om fristasjon og 

tjenester de ønsker. Veldig lange boligkøer, opp mot 7500. Per i dag er det rundt 3000 studenter i 

kø. Det er fulle hus nå. Hadde et midlertidig overnattingstilbud på Sogn, mye ris, litt ros. 8 stk har 

benyttet dette og likte det. Går ellers bra i resten av tjenestene. Fornøyd med at kunstgressbanen 

er ferdig før tiden.  

De mindre: ikke så mye å orientere om.  

OsloMet: mye opplæring og studiestart, planlegging av høsten. Fikk besøk av Sandra Borch, løftet 

studentøkonomi. Fikk også besøk av Abid Raja; kategorisere Lillestrøm som et pressområde og 

studentøkonomi.  

UiO: Fokusert mye på synlighet i studiestart, stått på stand ute hver dag i to uker. Nesten dobla 

følgere på instagram - håper å stå UiB. Deltok på pub til pub med alkoholfritt – ble godt tatt imot. 

Prøver å rekruttere til de tomme plassene rundt om.  

Velferdstinget: Skal i møte med statssekretær neste uke om finansiering om Studenthus. Vært i 

møte med ordfører og prosjektleder for studentmelding i Lillestrøm. Jobbet frem mot høstseminar 

på lørdag.  

 

 

5) Studentmelding i Oslo og Lillestrøm, hva nå?  

Før sommeren vedtok bystyret i Oslo at det skal lages en studentmelding. Det samme har 

Lillestrøm kommune vedtatt å lage. Vi snakker om hvordan Studenthovedstaden ønsker å jobbe 

med denne, og våre ønsker til kommunen om hvordan vi ønsker de skal jobbe med den. 

 

Referat: Kommunen har laget stillingsutlysningen, venter på at denne skal bli godkjent før den 

innen kort tid publiseres. Skal ha studentstrategi i Lillestrøm - her er det ansatt en prosjektleder.  

 

Hva ønsker vi av en studentmelding:  

Vi har mye kunnskap fra før, trenger ikke å få dette bekrefta igjen.  

- Vi trenger ikke å være som Trondheim, men dersom de ønsker å holde på det – se på 

hvordan foreninger fungerer og hvordan studentene bruker dem.  

- Hva er det SHoT dekker nasjonalt? Ser på hvor det svir mest i Oslo.  

- Lavterskel og areal.  

- Rekkefølgekrav.  

- Bolig – og botilbud i Oslo.  

- Psykisk- og fysisk helse 

- Studentidrett.  

- Skal si noe om tilbudet fremover og definere noen veivalg.  

- Kanskje skille på idrett og resten? Areal vs. Økonomi. Alle er like viktige, men man må skille 

på de ulike utfordringene.  

 

 



6) Kommune- og fylkestingsvalget  

Jobber noen av dere opp mot valget og i så fall hvordan? 

 

Referat:  

OsloMet: Hadde valgbil på OsloMet – ikke hørt hvor effektivt det er. Skal også ha personer som går 

 rundt og hanker inn folk til å stemme. Skal også ha valgbil på Kjeller. Skal ha en paneldebatt på 

 OsloMet – med henvendelse fra SV.  

 

DNS: jobber ikke direkte med innflytelse, men skal arrangere ulike politiske arrangement. Skal ha 

 valgvake på Neuf.  

 

UiO: Arrangert debatt i samarbeid med UiO – fokuserte på unge politikere og hvorfor unge  

 studenter skal stemme. Fikk forespørsel fra MDG om å utfordre partileder. 

 

BISO: Hadde litt debatt før sommeren. BI ønsker å påvirke gjennom Velferdstinget.  

 

7) Møteplan for Studenthovedstaden  

Vi snakker om hvilke datoer, dager og klokkeslett det passer å ha studenthovedstadsmøter på i 

høst. 

 

Onsdager kl 16 passer fint for de som er i møte.  

OsloMet, DNS og BI vil gjerne invitere.  

18. Oktober og 15. Nov passer dårlig. 

 

8) Invitere Organisasjonen for Norske Fagskolestudenter (ONF) inn i Studenthovedstaden 

Det er få fagskolestudenter som engasjerer seg i Velferdstinget i Oslo og Akershus og som gruppe 

kan de ha andre utfordringer som det kan være lurt å være bevisst over. Vi tar en diskusjon om 

hvorvidt det er hensiktsmessig å invitere ONF inn i Studenthovedstaden og i så fall på hvilken 

måte. 

 

Referat: Man kan invitere dem inn til å snakke om fagskoler på neste møte.  

 

9) Eventuelt 

 


